
Beslutningsreferat af bestyrelsesmøde mandag den 7. november
2022

Mødedeltagere:
Cecilie, GRV 74 | Jens, GRV 36 | Poul, GRV 20 | Sara, GRV 64 | Tine, GRV 18 |

Dagsordenspunkter:

46.Orienteringssager

47. BBR

48. Renovation på Fabriciusvej

49. Saltspreder er i stykker. Skal den repareres?

50. Afdækning af markedet for el-ladestandere.

51. Indkøb af rullegræs og jord?

52. Eventuelt.

Ad 46
Formanden orienterer om “siden sidst”.

Ad 47
Formanden fortæller, at han er blevet oplyst af DEAS, at ikke alle foreningens medlemmer
har opdateret deres BBR-oversigter hvad angår boligareal og asbesttag.
Det besluttes, at bestyrelsen skal orientere om og henstille til at dette gøres.
Det besluttes, at dette offentliggøres på hjemmesiden under “Seneste nyt”.

Ad 48
Punktet er under behandling.

Ad 49
Det besluttes, at saltsprederen skal repareres. Det besluttes, at Jens og Poul handler på
dette.

Ad 50
Punktet er under behandling.

Ad 51
Der er flere steder på vores grønne arealer, hvor der mangler græs.
Det besluttes,, at der skal indkøbes jord og rullegræs til at udbedre dette.
Det besluttes, at dette iværksættes til foråret, når jorden er frostfri.

Ad 52
A Sara præsenterer folder til nye beboere. Den gennemgås, og der er ønsker til



indholdsjusteringer.
Det besluttes, at disse foretages, og at den endelige folder printes ud, inden fredag.
Det besluttes at bestyrelsen uddeler folderen til alle foreningens medlemmer søndag den
13.11 2022.

B Der drøftes diverse kommunikationstiltag.
Det besluttes, at Poul og Sara i løbet af januar udarbejder et udkast til en kommunikativ
retning - både internt i bestyrelsen og eksternt i forhold til formidling til foreningens
medlemmer.


